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§ 1 Sammanträdets öppnande 

Ordförande Sievert Balkestål hälsade alla välkomna till 

sammanträdet. 

 

§ 2 Anmälan av föregående protokoll 

Föregående protokoll från 2018-06-12 godkändes och lades till 

handlingarna.  

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

Till justerare utsågs Sievert Balkestål och Mats Hellberg. 

Protokollet justeras elektroniskt och undertecknas vid nästa 

sammanträde. 

 

§ 4 Rapporter 

a. Rapporter från förvaltningen genom Ingrid Brännström, 

avdelningschef. 

Verksamheterna har behövt säkerställa att brukare/boende har 

hanterat värmen. Hemtjänsten har inte haft några incidenter under 

sommaren till följd av värmen. 

 

Kista vård- och omsorgsboende återgår till förvaltningen under 

hösten. Planering pågår för återtagandet. 

 

Rinkeby vård- och omsorgsboende har i dagsläget 12 boende av 16 

platser. I dagsläget finns ingen kö.  

 

Det råder idag ingen brist på vård- och omsorgsplatser i 

stadsdelsområdet. 

 

Aktivitetscentret kommer marknadsföras under hösten i syfte att nå 

ut bredare till målgruppen. 

 

Servicehuset har många lediga lägenheter – i dagsläget ingen kö. 

För att flytta till servicehus behövs ett biståndsbeslut till skillnad 

från seniorboenden. 

 

I år är det val – budgeten kommer därför senare (november). 

Äldreomsorg är alltid ett fokusområde oavsett politik. 

 

Vid renoveringar/ombyggnationer är det fastighetsägaren som 

ansvarar för ventilation – frågan ställs med anledning av sommarens 
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värme. Vid nybyggnationer framhåller förvaltningen betydelsen av 

god ventilation. Med anledning av sommarens värmeböljor är det en 

aktuell fråga för framtiden.  

 

 

b. Statistikuppgifter beslut och domar 

Skickas ut i efterhand per epost. 

 

§ 5 Ärende till nästa sammanträde 

- Genomgång av utsändningslistan. 

 

En remiss om färdplan har skickats ut till rådet under sommaren – 

behandlas vid nästa sammanträde. 

 

Det är drygt 900 unika individer som har hemtjänstinsatser i 

stadsdelsområdet. Det är en viss ökning sedan tidigare. 

 

Området vid Kista Gård önskas bli trevligare så att fler besöker 

området. Det finns planer för området som i dagsläget är 

avvaktande med anledning av en bygglovsprocess som behöver 

slutföras. 

 

Socialtjänstrapporten för 2017 visar att bland annat 

utbildningsnivån i Stockholm är lägst i Rinkeby-Kista. Rapporten 

visar på de stora skillnader som finns i staden avseende olika tema-

områden. Ingrid informerar om att utbildningsförvaltningen har nya 

siffror som visar på en positiv utveckling i stadsdelsområdet 

gällande utbildningsnivå. Dessa redovisas vid nästa sammanträde. 

I rapporten redovisas även rapporterade missförhållanden i stadens 

verksamheter. Äldreomsorgen är det verksamhetsområde detta är 

vanligast förekommande.  

§ 6 Lokalfrågor för öppna mötesplatser 

Svårt att boka möteslokal i Kista. Datumen skickas till Martina som 

kan kolla möjliga lokaler. 

 

Akalla aktivitetscenter – informationsmöte har hållits med boende 

på Akalla seniorboende. De boende måste godkänna att lokalen 

lämnas till förvaltningen för att starta aktivitetscenter. Micasa har 

uppdraget att undersöka hyresgästernas intresse.  

 

Förvaltningen återkommer med information om bidrag för andra 

halvan av året avseende aktiviteter/fester i Akalla. 
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Husby Folkhögskola kommer starta aktiviteter på Oslogatan – 

inledningsvis konst-och kulturkurser. 100 kronor per termin. 

 

Information om aktiviteter för seniorer i stadsdelsområdet kan ges 

till förvaltningen som kan sprida det på bland annat 

medborgarkontoret.  

 

§ 7 Övriga frågor 

Besökare Rinkebymötesplats önskar en motionscykel och andra 

träningsprodukter. Plats finns i lokalen. Förvaltningen ser över 

möjligheterna att ordna detta. 

 

Utemiljön i Rinkeby är skräpig. Sopor av olika art ställs ut för 

försäljning och bidrar till nedskräpningen. Förvaltningen ser över 

möjligheten att komma tillrätta med detta. 

 

På Rinkeby Torg finns inga möjligheter till skugga. Förvaltningen 

undersöker möjligheterna att ordna skuggmöjligheter där. 

 

Marken runt mötesplatsen i Rinkeby – vem äger den? Förvaltningen 

tar reda på det. Frågan uppkommer pga nedskräpningen samt 

skottning under vintern. 

 

I Akalla är det bosättningar på fältet på gränsen till Barkarby. Ett 

tio-tal husvagnar står uppställda där. Förvaltningen ser över 

möjligheten att åtgärda detta. 

 

Diskussion i rådet ang. en artikel som handlar om en 91-åring som 

fått avslag på ansökan om särskilt boende (i Västerås) diskuterades 

under mötet. Det borde vara lättare att få plats på olika typer av 

boenden för äldre när det är den enskildes önskemål. Det upplevs 

som oskäligt att en person över 90 år ska överklaga ett avslag. 

§ 9 Nästa sammanträde 

Nästa sammanträde äger rum 19 september kl 10:00. Lokal 

informeras om tidigare. 

§ 10 Avslutning 

Ordförande avslutar mötet. 

 

 

 ________________ 

 

 


